
 

Postpensjonistene i Hordaland  

Referat fra medlemsmøte på Terminus 03.10.2022 

Det møtte 41 personer. 

Eli ønsket velkommen og ga ordet til førsteamanuensis Siri Flagestad Kvalheim som kom 

fra Odontologisk universitetsklinikk i Bergen. 

Hun holdt ett foredrag om tannhelse, utvikling og endringer før og no. 

Mye har endret seg de siste årene. Når vi blir eldre kan sykdommer og helsetilstanden 

gjøre at vi får problemer med tennene .Veldig viktig med fluor for voksne og. Diabetes 

øker risiko for tannkjøttsykdommer. 

Siri ønsket flere pasienter til Odontologen. Det er mangel på pasienter. Vi fikk alle en 

brosjyre med telefon nummer og enkel forklaring på hva de kan gjøre der. Det er mye 

billigere, men kundene må ha god tid for det er studenter som utfører alt arbeid. Men 

alltid kontrollert av en tannlege. 

Det er viktig både for helsen vår og for at det skal være pent 

Det er bare å ringe hvis du ønsker å bli pasient. 

Mat ble servert kl 1315 Smørbrød kaffe og tebrød 

Praten gikk livlig rundt bordene ,tror de fleste koste seg 

Vi hadde veldig bra loddsalg, vinnerne var veldig fornøyde. 

Møte ble avsluttet kl 1430 

 

                       Elin  

                       Sekretær 

                    

 

 

 

 

 

 

 


